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Protokół Nr 17/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 1 czerwca 2021 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Marek Martynowicz, Piotr 

Gawryluk,  Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki, 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk oraz podinspektor Barbara Wiercińska. W posiedzeniu 

nie uczestniczyła radna Katarzyna Witoszko. Lista obecności stanowi załącznik nr  

1 do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w sali Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Kleszczelach. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. 

W związku z obecnością wszystkich członków Komisji posiedzenie jest prawomocne. 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godzinie 10:00. 

Protokołowała Joanna Szymaniuk. 

 

Ad. 1 Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz otworzył posiedzenie komisji. 

Stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy czterech z pośród pięciu członków Komisji, a zatem 

obrady  są prawomocne. Następnie przedstawił projekt porządku posiedzenia: 

1) Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Informacja o zimowym utrzymaniu dróg gminnych. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4) Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji odbytych w dniach 26 marca 2021 r.   

i 29 marca 2021 r. 

5) Sprawy różne. 

 

Ad. 2. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację o zimowym 

utrzymaniu dróg gminnych. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy współpraca z OSP w sprawie odśnieżania 

dróg w następnym roku, będzie lepsza. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w tym roku, zanim 

samochód bojowy OSP wyjechał na drogę musiał być naprawiony. 

Informacja o zimowym utrzymaniu dróg gminnych stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 3. Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz 

określenia sezonu kąpielowego dla miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na 

terenie gminy Kleszczele w 2021 r. wraz z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy tak samo jest, jak w ubiegłym roku. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że w ubiegłym roku nie było 

tworzone miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli. Natomiast w poprzednich latach 

było podobnie tworzone miejsce do kąpieli w okresie letnim tylko na weekendy. 
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Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że oczekiwania mieszkańców  

są większe. Chcieliby, aby miejsce do kąpieli było codziennie otwarte i z ratownikiem. 

Natomiast gminę nie stać na to. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej, będących w użyczeniu Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu  

i Rekreacji w Kleszczelach wraz z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy cena za stypę uległa zmianie. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk odpowiedziała, że  opłata za stypę zostaje bez 

zmian, czyli 70 zł, a opłata za wynajem lokalu na inne imprezy okolicznościowe wzrosła do 

100 zł. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia w celu opracowania i realizacji strategii rozwoju 

ponadlokalnego na lata 2021 – 2030 wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz powiedział, że warto by było wywalczyć, aby ze strategii 

rozwoju ponadlokalnego jak najwięcej skorzystać. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że w ramach strategii, każda 

gmina wprowadzi pewnego rodzaju przedsięwzięcia inwestycyjne. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk przedstawiła projekt uchwały w  sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  

o dochodach gospodarstwa domowego wraz  z uzasadnieniem. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy 

wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy od nieruchomości, do których właściciele 

przyjeżdżają tylko na weekendy lub na lato, też będzie pobierana opłata za odpady 

komunalne. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że tak, bo oni są traktowani jako 

nieruchomości letniskowe. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, w jaki sposób zostaną ci właściciele 

powiadomieni.  

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że będą do nich wysłane 

zawiadomienia o zmianie stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 
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Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwały  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy stawki będą obejmować wszystkich 

mieszkańców. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że od 1 lipca będą wszystkich 

obowiązywać nowe stawki. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, jakie są obecnie obowiązujące stawki. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że 13 zł. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że 13 zł jest za odpady selektywne. Od 

1 lipca za odpady selektywne i za posiadanie kompostownika opłata wynosić będzie 20 zł,  

a bez kompostownika 30 zł. My nie podajemy wytycznych co do kompostownika jak ma on 

wygląda. Ma być tylko wyznaczone miejsce na kompostownik, gdzie będą składowane 

odpady biodegradowalne. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy wszyscy mają segregować odpady. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że tak. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Podinspektor Barbara Wiercińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości wraz  z uzasadnieniem. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy w gminie będzie druk do pobrania. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że wzór deklaracji będzie 

umieszczony na stronie internetowej oraz do pobrania w Urzędzie Miejskim. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy będą rozsyłane do właścicieli deklaracje. 

Podinspektor Barbara Wiercińska odpowiedziała, że zawiadomienia o zmianie stawki 

będą wysłane do mieszkańców. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dodał, że należy przekazywać mieszkańcom, 

aby po deklarację zgłaszali się do urzędu. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk powiedziała, że jak będzie potrzeba to przez 

sołtysów będziemy przekazywać deklaracje. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy wraz z uzasadnieniem. 

Radny Aleksy Roszczenko zapytał, jeśli firma podpisze umowę dzierżawy gruntów pod 

farmę fotowoltaiczną, a ona nie powstanie. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że został ustalony czynsz tzw. 

obniżony na czas do momentu powstania farmy fotowoltaicznej, a jeśli ona nie powstanie to 

firma rezygnuje z dzierżawy.  

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu i zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt uchwały. 
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Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 4 stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.5. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołów  

z posiedzeń odbytych w dniach 26 marca 2021 r praz z dnia 29 marca 2021 r. bez odczytania. 

Protokoły były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie 

znajduje się na sali posiedzenia.  

Do treści protokołów członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 15/2021 oraz 

16/2021 posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag.  

 

Ad.6. Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy jest wyłoniona firma na odbiór odpadów. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że był ogłoszony przetarg  

i wygrała go firma PUK. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, czy będzie harmonogram odbioru odpadów 

komunalnych. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że każdy mieszkaniec otrzyma 

harmonogram. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, czy jest coś planowane z drogą Dasze-Czeremcha. 

Burmistrz Klerszczel Aleksander Sielicki  odpowiedział, że pozyskaliśmy już trochę 

materiałów na realizację tej drogi. 

Radny Marek Martynowicz zapytał, kiedy będzie do końca dolany asfalt na drodze 

Pogreby-Dasze. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jego wtedy nie było  

na terenie gminy i to nie zostało dopilnowane. 

Radny Aleksy Roszczenko zapytał o przystanki kolejowe na linii do Czeremchy. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że oficjalnie ma informacje,  

że przystanek w Kleszczelach i w Suchowolcach zostały zakwalifikowane do programu. 

Radny Aleksy Roszczenko zapytał, czy będzie połączenie autobusowe z Kleszczel  

do Hajnówki. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że było uruchomione 

połączenie, ale zostało zawieszone po tygodniu, ponieważ nikt nim nie jeździł. 

Radny Aleksy Roszczenko odpowiedział, że taka próba na tydzień lub dwa tygodnie to 

trochę za krótko, ponieważ dużo osób nie wiedziało, że jest połączenie autobusowe. 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk na koniec dodała, aby przekazywać informację 

mieszkańcom dotyczącą Narodowego Spisu Powszechnego. Spisać można się przez stronę 

internetową, w urzędzie lub przez infolinię. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, kiedy będzie realizowany fundusz sołecki. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jest już wyłoniony 

wykonawca. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał, kiedy będzie wymiana 10 lamp. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki odpowiedział, że jesteśmy pod koniec 

podpisywania dokumentów, ale jest to długi okres. 

Komisja ustaliła termin posiedzenia na 7.06.2021 r. w celu zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2021  r. o godz. 9:30. 
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Wobec wyczerpania porządku o godzinie 13:50 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Joanna Szymaniuk 

        Przewodniczący 

 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 

                                                                                                             Marek Martynowicz 

 

 


